
Bestyrelsesmøde den 01.11.2016 
 
 

Deltagere: Leif Gregersen, Kaja Mizzi, Camilla Trier Wolbro,  
Mads Rasmussen og Jesper Østergaard Jensen  

 
Afbud: Malte Andersen og Klaus Cramer Bjørn. 
 
Dagsorden :  
 

1) Velkommen til Mads og Malte 
 

Mads blev budt velkommen i bestyrelsen 
 

2) Konstituering: 
 

Bestyrelsen har på et møde den 01.03.2016 konstitueret sig som følger: 
 

Formand:   Leif Gregersen 
 Næstformand, webmaster:  Mads Rasmussen 
 Kasserer:   Kaja Mizzi 
 Sekretær:   Jesper Østergaard Jensen 
 Vejformand, Container/Snefoged: Camilla Trier Wolbro 

 Suppleant:   Klaus Cramer Bjørn (Webmaster) 
 Suppleant:   Malte Andersen 

 
3) Ekstraordinær generalforsamling/referat.  

 
Leif gennemgik kort referatet og der var enighed om at generalforsamling forløb fint. 
Kontingentet bliver fremover fordelt: Vejfond  950,- halvårigt 
    Forening 350,- halvårigt 
 
Der var stor ros til menu’en fra ældrecenteret. 
 

4) Containere 
 
Opfølgning på containerweekend:  
Containeren på Mølledalen var kun halvt fyldt. Det blev besluttet at bestille 1 container til 
blandet og 1 caontainer til grønt fremover. 
Det blev diskuteret om man måske skulle skrotte den blandede container, og så henvise til at 
man kan få hentet sin affald af ”storskrald” Men hvad kan man ikke få hentet af 
”storskrald”? Nedenstående er ikke omfattet af storskraldsordningen. 

• bygge- og anlægsaffald, sanitet og køkkenelementer  
• døre og vinduer  
• haveaffald  
• skarpe genstande  
• husholdsningskemikalier og bekæmpelsesmidler  



• lysstofrør og energisparepærer  
• medicinrester - skal afleveres på apoteket  
• småt brændbart skal i dagrenovationsbeholderen  
• træpaller  

Der var stor uenighed om at skulle skrotte den blandede container. Der var god argumenter 
både for og imod. En mulighed var at nøjes med at bestille den 1 gang om året. Det vil blive 
taget op på næstkommende bestyrelsesmøde. 

 
5) Vekomst til de nye. 

 
De nye på Mølledalen  vil snarest blive budt velkommen med velkomstmappe og vin. 
 

6) Evt.  
 
Gadebelysning:  
Mads undersøger hvordan det fungere med gadebelysningen og om der er planer om 
udskiftning til LED. Og om det evt. vil være muligt at ændre på tidspunktet for slukning af  
halvdelen af gadelamperne. 
 
 

 


